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Antwoord

1. Ik heb, in mijn hoedanigheid van minister be-
voegd voor Je u g d , verschillende contacten
gehad met de minister bevoegd voor Ju s t i t i e.
Het was trouwens de eerste doelstelling om te
trachten tot een overeenstemming te komen
tussen onze beide bevoegdheidsdomeinen.

Deze algemene contacten hebben nog niet gere-
sulteerd in concrete maatregelen.

Daarnaast zijn er wel een aantal concrete pro-
blemen die zich soms acuut voordoen en waar-
voor ik wel tracht een oplossing te vinden in
overleg met mijn federale collega, zoals bijvoor-
beeld in het dossier van de billijke vergoeding.
Maar persoonlijk geef ik er de voorkeur aan om
een globaal beleid te kunnen ontwikkelen, v e e l-
eer dan telkens ad hoc te moeten reageren.

Ik hoop dan ook dat de opmaak van het V l a a m s
jeugdbeleidsplan hiervoor een kader kan bie-
d e n . Het is nu reeds duidelijk dat dit plan enke-
le aandachtspunten zal bevatten omtrent de af-
stemming met het federale niveau.

2. Ik heb nog geen pogingen ondernomen om het
stilzwijgen te doorbreken in dit dossier. Ik meen
dat het aan een federale minister zelf toekomt
te oordelen of en wanneer hij antwoordt op de
vraag van een adviesorgaan, zoals de Je u g d r a a d
voor de Vlaamse Gemeenschap.

Ik betreur wel dat dit nog niet gebeurd is.

3. Op het kabinetsniveau is er geen structurele sa-
menwerking specifiek rond dit thema.

Binnen de administratie zijn er wel een aantal
o v e r l e g o r g a n e n , die weliswaar niet specifiek

gaan over de situatie van maatschappelijk
kwetsbare jongeren, maar er toch direct mee te
maken hebben. In deze overlegorganen zijn
ambtenaren uit de genoemde beleidsdomeinen
vertegenwoordigd, naast ook anderen.

Concreet gaat het hier om :

– het Isosif (Interdepartementaal Sturingsor-
gaan Sociaal Impulsfonds), waar met inbreng
van de diverse relevante administraties een
advies wordt voorbereid inzake de aanvaar-
ding van de SIF-plannen en waar ook de rap-
portage over de werking van het SIF wordt
voorbereid ;

– de ICEM (Interdepartementale Commissie
Etnische Minderheden), waar het beleid ten
aanzien van etnische minderheden wordt ge-
coördineerd ;

– het interdepartementaal overleg kinderrech-
t e n , dat de rapportage vanuit de Vlaamse re-
gering verzorgt inzake de naleving van het
Internationaal Kinderrechtenverdrag.

Verder zijn de werkzaamheden in het kader van
het Vlaams Jeugdbeleidsplan van groot belang
(zie punt 4).

4. Vanuit een gezamenlijk overleg zijn er momen-
teel geen maatregelen, maar ieder heeft binnen
zijn bevoegdheidsdomein wel concrete maatre-
gelen.

Daarnaast heeft de Vlaamse regering in decem-
ber 2000 beslist over te gaan tot de opmaak van
een eerste Vlaams Je u g d b e l e i d s p l a n . Dit docu-
ment moet klaar zijn uiterlijk in december van
dit jaar. Een stuurgroep bestaande uit vertegen-
woordigers van alle kabinetten, een aantal ad-
ministraties (waaronder de afdeling Jeugd en
Sport van de administratie Cultuur en de admi-
nistratie We l z i j n ) , j e u g d w e r k e r s, de V l a a m s e
Kinderrechtencommissaris en wetenschappers,
begeleidt dit proces. In het kader hiervan wor-
den gesprekken gevoerd met alle kabinetten.

Het doel van het jeugdbeleidsplan is enerzijds
een aantal concrete beleidsmaatregelen voor te
stellen en anderzijds een structuur te creëren
die kan instaan voor de afstemming van alle
maatregelen die door de Vlaamse overheid wor-
den getroffen ten aanzien van de leefsituatie
van kinderen en jongeren.



Het spreekt voor zich dat in deze maatregelen
ook bijzondere aandacht zal gaan naar de leefsi-
tuatie van maatschappelijk achtergestelde jon-
geren.

( A n t w o o rd Mieke Vogels : b l z . 1721 ; a n t w o o rd
Marleen Vanderpoorten : blz. 1744  –  red.)


